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Lars:  

*Hepro v/Christoffer skal lage et tilbud for smartgulv. Skal vi ha det på alle rom? Ikke avgjort enda. 

Avhenger mye av prisen, hvilket tilbud vi får 

*Har vi spesielle ønsker ift kjøkken? Ja, vi er veldig fornøyde med den nye typen oppvaskmaskin som 

er på Skjermet avd og Langtidsavd, Miele. Det er viktig at kjøkkeninnredningen tåler bruken den får i 

en sykehjemsavdeling både ift slitasje, damp osv. 

*Solskjerming ønskes helst som utvendige persienner. Og individuelt styrt pr rom som overstyrer 

felles automatisk styring. Det blir sannsynligvis også satt inn vinduer med innebygd solskjerming. 

*Det gamle badet, skal det brukes som seremoni-/bårerom? Vi avventer å ta stilling til dette 

foreløpig, ettersom det til nå har gått relativt greit å løse dette ute i avdelingene. Dersom rommet 

skal brukes til f.eks fotpleierom senere bør det byttes til et større vindu der. 

*Vi ønsker Smart-TV på rommene, ikke Riks-TV 

*Ang teleslynge… Finnes det noe mer moderne, som fungerer bedre? -lurer Lars. Gruppa vet ikke. 

*Diskusjon ift hovedinngangen, hvilken løsning vi skal ha ift mulighet for å ringe direkte til avdeling, 

som da kan åpne døra, fra hovedinngangen. Også spørsmål ift om det bør være kamera der. Tas opp 

igjen senere, når vi vet mer om hvilke muligheter som finnes. 

*Status: Planløsningen er godkjent av Husbanken. 

*Det er ønske om å få se tegninger av stikkontakter, støpsler m.m. Lars svarte at vi ikke har kommet 

så langt enda, men at gruppa vil få dette og «uttalerett» etter hvert! 

*Trappa i sørenden ønskes som treningstrapp, når det likevel er trapp der.  

*Røyking skal ikke skje i vinterhagen 

Tone: Store ting ift VFT må avklares i forkant, som f.eks smartgulv, adgangskontroll, pasientvarsling 

m.m. Mindre ting som kommer senere tas enkelt inn. 
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